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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 3/2025 

 

Datum konání: 17. 4. 2025 

Místo konání: Malá zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: dle prezenční listiny 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  15:30 – 17:45  

 

Program jednání: 

1. Obchůzka - situace nového parkoviště na místě bývalé skládky (za Azylovým domem) 

2. Program švýcarsko - české spolupráce II MŽP 

3. Stromy na Jančovce - aktuální stav 

4. Model adopce zeleně  

5. Nutrie na Kyjovce 

6. Bradlo 

7. Projekt Jedna příroda (Czechglobe) - vzdělávací seminář 

8. Kácení dřevin 

9. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Obchůzka - situace nového parkoviště na místě bývalé skládky (za Azylovým 

domem) 

Jednání komise bylo zahájeno obchůzkou v lokalitě za Azylovým domem (Brandlova 

127/16), kde je připravován záměr na vybudování parkoviště pro obyvatele přilehlých BD 

z důvodu omezení možnosti parkování před Penny Marketem. K danému záměru byla vedena 

diskuse, Mgr. Lungová navrhla, aby byl záměr zpracován ve spolupráci s krajinářem.  

Bc. Krakovská sdělí připomínky KŽP vedoucímu ORM p. Pekárkovi. 
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2. Program švýcarsko - české spolupráce II MŽP 

Mgr. Bednaříková informovala komisi o aktivitě MŽP, které je zprostředkovatelem programu 

švýcarsko-české spolupráce zaměřeného na oblast ochrany životního prostředí s názvem 

„Udržitelný turismus a posílení biodiverzity“. Byla vedena diskuse k možnostem případného 

využití programu, Mgr. Bednaříková bude o programu informovat RM.  

Bližší informace o programu lze dohledat  na webových stránkách: 

https://mzp.gov.cz/cz/agenda/prehled-dotaci/program-svycarsko-ceske-spoluprace-ii 

 

3. Stromy na Jančovce - aktuální stav 

Komise byla Ing. Blažkem seznámena s návrhem Ing. Servuse na opatření ochrany stromů při 

realizaci akce  „Stavební úpravy objektu č. p. 2650 v Kyjově – hudební klub Jančovka“, vč. 

předpokládaných finančních nákladů spojených s předmětným návrhem. 

      

4. Model adopce zeleně  

Bod byl přesunut na další jednání komise.  

 

5. Nutrie na Kyjovce 

Vedoucí OŽPÚP MÚ Kyjov Ing. Pokorák informoval komisi o možnostech regulace počtu 

nutrií. Důležitý je podnět vlastníka pozemku, možný je odchyt nebo i odstřel (mimo zastavěné 

území). Mgr. Bednaříková navrhla možnost odchytu s následným provedením kastrace.  

 

6. Bradlo    

Bod byl přesunut na další jednání komise. 

 

7. Projekt Jedna příroda (CzechGlobe) - vzdělávací seminář 

Mgr. Lungová informovala o možnosti uspořádání semináře ve spolupráci s Ústavem 

výzkumu globální změny Akademie věd České republiky – CzechGlobe (veřejná výzkumná 

instituce, zabývající se příčinami a dopady globální změny, jejímž jedním z hlavních aspektů 

je klimatická změna). 

 

8. Kácení dřevin 

Ing. Blažek informoval komisi, že město Kyjov bylo vyzváno Správou železnic k odstranění 

stromu – topolu, který svým vzrůstem představuje zdroj ohrožení drážní dopravy. Strom 

vyrůstá v blízkosti dráhy za hřištěm na ul. Mlýnská. Po provedeném místním šetření bylo SŽ 

navrženo řešení spočívající v provedení ořezu stromu a ponechání torza, čímž dojde 

https://mzp.gov.cz/cz/agenda/prehled-dotaci/program-svycarsko-ceske-spoluprace-ii
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k eliminaci případného pádu stromu do průjezdného profilu dráhy. Tento návrh byl ze strany 

SŽ akceptován.   

 

9. Různé 

Mgr. Lungová 

 tlumočila požadavek obyvatelky BD Za Stadionem 1161 na ořez keřů, 

 upozornila na doplnění a opravy informačních cedulí u travnatých ploch se zvláštní péčí a 

ponechaných kmenů v městském parku, 

 upozornila na doplnění mulče u nových výsadeb. 

 

Mgr. Bednaříková 

 tlumočila stížnost občana na hluk z motokrosové dráhy v Bohuslavicích. 

 

Bc. Krakovská 

 upozornila na polohu kmene v lesoparku, který může být v kolizi s discgolfem, případně 

ho posunout a instalovat u něj informační cedulku, 

 informovala o nominaci Mgr. Veverkové na Cenu Josefa Vavrouška, anketu pořádá 

Nadace Partnerství. 

 

Ing. Kudláč 

 požádal o obnovu nátěrů altánků u cyklostezek. 

 

Ing. Blažek 

 informoval o zahájení odborného arboristického ošetření stromů na Sídl. U Vodojemu. 

 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: --------- 

 

Úkoly pro členy komise: ----------  

 

Termín dalšího jednání:   21. 5. 2025 od 16:00 hod.  

         

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

 

 

 

 

 


